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SVET: V našej krásnej krajine v našom krásnom štáte, ako aj v štátoch a krajinách okolo nás, ako aj
za veľkou mlákou z jednej a veľkou stenou na druhej strane sa dejú veci. A vždy, ked o téme napíšem
článok, musím si najskôr usporiadať myšlienky a pekne sa mi potom skladá mozaika. Alebo aj nie. No
dnes mám kopec otázok a menej odpovedí.

Kazachstan

Sily Organizácie kolektívnej bezpečnosti ODKB-CSTO vzali situáciu plne pod kontrolu v
priebehu 72 hodín od rozkazu
Sily špeciálnych jednotiek a špeciálnych služieb Kazachstanu následne vzali pod kontrolu
zabijakov so zbraňami
Sily ODKB-CSTO vzali údajne pod kontrolu laboratóriá na bakteriologické zbrane, kam sa mali
dostať zabijaci s plánom odcudziť nebezpečné látky. Táto informácia sa mihla v médiách a
následne bola prehlušená inými.
Boli zatknutí vysokí predstavitelia vládneho sektora a tajných služieb a niekoľko generálov
ozbrojených zložiek spáchalo sebevraždu
Sily ODKB-CSTO odišli tak rýchlo, ako prišli a zanechali za sebou sice bezpečný, ale rozbitý
Kazachstan, hlavne vo veľkých mestách

Joxove úvahy a polemika

Majdan, či pokus oň, nastal v zime, počas najtichšieho obdobia roka, na pravoslávne vianoce
Majdan, či pokus oň, nastal v krajine štáte, ktorý je veľký, bohatý na zásoby, ale chudobný, čo
sa týka obyvateľstva a jeho kúpnej sily, kde sa tento prevrat pripravoval manupuláciou práve
so zdrojmi, ktorými sa oligarchovia a štát delil s ľuďmi, kde oligarchovia veľmi pozvoľna
pripravovali sociálny výbuch, ktorý následne nastal.
Chaos a prípadná občianska vojna, by Rusko donútila zasiahnuť, pretože v Kazachstane žije cca
3 milióny ľudí, hlásiacich sa ku Ruskej národnosti.
Následne pri rokovaniach o zárukách, by tieto rokovania boli zmarené, pretože Rusko je
agresor, ktorý “napadol” slobodný Kazachstan. Prečo si to myslím?

SŠA v prvých dňoch sa vôbec nevyjadrovali, resp. vyjadrovali sa veľmi zdržanlivo
ČĽR sa vyjadrila plus mínus okamžite, že je to internou vecou Kazachstanu
EU a okupované nemecko sa vyjadrilo až potom, čo boli teroristi viac menej potlačení
následne začala slabučko hryzkať Džejn Psaki, hovorkyňa Bieleho domu (všimnite si, nie
prezidenta SŠA, ale bieleho domu. Veľavravné, že vždy je to vyjadrenie Bieleho domu, nie
jeho hlavy)

Matričný bod. Pamätáte si dohody z Astany, teraz Nur-Sultánu? Hovorilo sa v nich o mierovom
riešení Sýrie. A teraz sa Astana nielen nepodvolila, ale aj vytrieskala teroristov s pomocou
ODKB-CSTO. Astana to ustála tak, ako to ustála aj Sýria. A už prezvučala správa, že údajne
Sýria uvažuje stať sa členom ODKB-CSTO. Žeby bola Venezuela ďaľšia?

Nevyšlo močiaru zapálenie vojny, toť Joxov pohľad a otázka na diskusiu. Ukázala sa sila spojeného
riadenia ODKB-CSTO a hlavne jedna informácia. Špeciálne jednotky okamžitej reakcie do 1 dňa od
rozkazu sú schopné kdekoľvek urobiť akúkoľvek akciu aj vo veľkých množstvách. Opičia pracka.

Ukrajina

https://cz24.news/oracle-co-sa-otvori-a-koho-zavru/


Peťo Porošenko bol zatknutý a bude stáť pred súdom za vlastizradu. Jeho majetok, ktorý zatiaľ
neprepísal na syna, bol zhabaný.
Ozval sa bývalý prezident Ukrajiny Viktor Janukovič, že je pripravený žiadať naspäť svoj
prezidentský status z roka 2014 z obdobia prevratu
Niekoľko lietadiel z Fínska a z GB údajne plné ľahkých protitankových striel a iných smrtiacich
zbraní prileteli na Ukrajinu
Zároveň je spustená masáž Bieleho domu (všimnite si, nie prezidenta SŠA) ohľadom toho, že
Ruská federácia sa chystá napadnúť Ukrajinu
A aby bolo jasné, čo je treba urobiť, príde pán Blinken, údajne človek s ukrajinskými koreňmi,
na návštevu Ukrajiny
A Rusko ozvučí, že Ukrajina pripravuje provokáciu na Donbase pod falošnou vlajkou
Následne je pán Šojgu volaný vo GB na rokovania

Joxove úvahy a polemika

vyzerá to tak, že akcia Ukrajina bola pripravená narýchlo? Presuny zbraňovej techniky veľkými
dopravnými lietadlami v poslednej chvíli, pred “Ruským útokom”?
Nevyšiel Kazachstan a močiarne kreatúry vidia, že

Rusko tlačí na vyplnenie Minských dohôd. Minsk sa stáva oficiálnou súčasťou Ruského
sveta a preto je to neprijateľné
Rusko je, to ukázalo svetu, schopné rýchlo postupovať a zachvátiť štát za hodiny, preto sa
snažia podľa Joxovho názoru teraz močiarne kreatúry toto využiť a s falošnou vlajkou
zapáliť Európu cez Ukrajinu.

A ako do toho zapadá obranná zmluva medzi Armádou SŠA a našou krajinou našou vládou?

Zmluva medzi Armádou SŠA a Vládou Slovenskej krajiny republiky

Ministerstvá najskôr urobili malé extemporé a následne uvoľnili “pandemické” opatrenia
(všimnite si, všade sa spomínajú pandemické opatrenia, nie protipandemické opatrenia alebo
pandemické protiopatrenia. Na význame slov naozaj záleží, však?)
Následne v čase Vianočných sviatkov naraz vyskočila potreba medzirezortného
pripomienkovania, kde dali zásadné námietky a pripomienky Generálna prokuratúra (GP) a
Úrad jadrového dozoru
Následne začal folklórny súbor SMER-SD komunikáciu, že žiadajú NRSR na Mimoriadnu
schôdzu, kde by bolo prijaté Uznesenie na vypísanie referenda, kde bolo jasnejšie, ako
svietiaca plešina ministra školstva či hospodárstva, že to neprejde.
Následne prišla informácia od pána Fica, parafrázujem, americká či NATO, už si to nepamätám
presne, pomoc ukrajinským povstalcom môžu zahŕňať tréning v susedných krajinách Ukrajiny,
teda Poľsko, Rumunsko a Slovensko. Pán Fico sa odvoláva na americký denník New York
Times, ktorý sa odvoláva na predstaviteľov americkej administratívy. Vďaka Adele za ten vhod
do infopoľa.

Joxove úvahy a polemika

pamätá sa ctený čitateľ na informáciu Popolvára o tom, že na našom území sa má údajne
nachádzať 2000 žoldnierov? Že by mali byť z Balkánu a z Ukrajiny? Niekde na západnom
Slovensku? https://oracle911blog.wordpress.com/2021/05/14/2-000-musulmanov-zoldnierov/
Nie je takáto činnosť podpora terorizmu? Možno by sa na toto mali pozrieť advokátska
kancelária JUDr. Kaliňáka, alebo JUDr. Weisa, pretože ak by sa mali na našom území
pripravovať tzv. partizáni, tak v medzinárodnom práve sú záškodníci, ktorí nie sú súčasťou
pravideľnej armády cvičení na akcie proti štátu, obyvateľstvu, alebo jednotkám, nazývaní

https://oracle911blog.wordpress.com/2021/05/14/2-000-musulmanov-zoldnierov/


TERORISTI. A v tom prípade má Vláda SR a Ministerstvo vojny obrany SR problém, ako fras,
pretože sa eventuálne stávame svetovým podporovateľom terorizmu? To je na právnikoch a
možno na pánovi Ficovi, nech skúsi precítiť toto pozorovanie.

 

Korona

Pán Matovič sa už po druhý krát nechal počuť, parafrázujem, že kto sa nenechal “zaočkovať”
doteraz, toho zaočkuje “kovid”, či teraz “omikron”. Mohol možno vedieť o “omikrone” vopred,
pretože prvý krát hovoril o tomto ešte keď sa len vzmáhala delta?
SCOTUS (supreme court of the US), čiže najvyšší súd SŠA zmietol zo stola mandáty Bieleho
Domu na “vakcináciu”. Pekné video prečo, je tu

Zoznam videí a dát by bol veľký, len pár odborná komisia, akw.sk Petra Weisa tu o tom, že v
SŠA od 2.2 2022 nebudú už zbierať akékoľvek dáta z nemocníc ohľadom kovidu a o
mechanizmoch vakcín tu tu
Inak zvedavec priniesol zaujímavý článok profesora Bakhdího s jedným krásnym vysvetlením.
O čo ide, budem citovať priamo z článku: ” Základnou chybou pri vývoji vakcín proti
COVID-19 bolo zanedbanie funkčného rozdielu medzi dvoma hlavnými kategóriami
protilátok, ktoré telo produkuje, aby sa chránilo pred patogénnymi mikróbmi. Prvú
kategóriu (sekrečné IgA) produkujú imunitné bunky (lymfocyty), ktoré sa nachádzajú priamo
pod sliznicami, vystielajúcimi dýchací a črevný trakt. Protilátky produkované týmito lymfocytmi
sú vylučované cez a na povrch slizníc. Tieto protilátky sú teda na mieste, aby sa stretli s
vírusmi prenášanými vzduchom a môžu byť schopné zabrániť naviazaniu vírusu a infekcii
buniek. Druhá kategória protilátok (IgG a cirkulujúci IgA) sa vyskytuje v krvnom obehu. Tieto
protilátky chránia vnútorné orgány tela pred infekčnými agens, ktoré sa snažia šíriť krvným
obehom. Vakcíny, ktoré sa aplikujú do svalu – teda do vnútra tela – budú indukovať iba IgG a
cirkulujúce IgA, nie sekrečné IgA. Takéto protilátky nemôžu a nebudú účinne chrániť
sliznice pred infekciou SARS-CoV-2. V súčasnosti pozorované „prelomové infekcie“ medzi
očkovanými jednotlivcami teda iba potvrdzujú základné konštrukčné chyby
vakcín. Meranie protilátok v krvi nikdy nemôže poskytnúť informácie o skutočnom stave
imunity proti infekcii dýchacích ciest.“
Takže ak ten text zhrniem, kto si pichne časť vírusu cestou, ktorou sa do tela nedostáva,
nevytvorí sa sliznicová pamäťová imunita. Tým pádom samozrejme, kto to nedostane cez nos a
pusu, ten nemôže mať nos a pusu imúnnu. A aj preto to nefunguje a horeuvedené video a ich
rozbíjajúci sa naratív plný lží sa rozbíja pomerne rýchlo s pribúdajúcimi zraneniami a smrťami,
kolabujúciki športovcami a umierajúcimi lekármi, či učiteľmi. Nedá sa to očividne udržať.
A pre toto pán Fico aj pán Putin hovoria, že to môže nejako pomôcť pri ťažších prípadoch,
pretože im bolo vysvetlené, že to signálne a aj nejaké neutralicačné IGg protilátky vytvára?
Ňoňo môže posúdiť.
Ale je to cítiť všade a komediant J.P. Sears to dosť silne preciťuje v jednom zo svojich
posledných videí tu
A Novak Djokovič, alebo NOVAX Djokovid?

Novak 11 dní bojoval za zdravotnú výnimku. Chápajúc asi prečo po kolapse už 4 hráčov
na Australian Open
Novak bol deportovaný a podľa najnovších informácií ide teraz zažalovať vládu Austrálie
o sumu 6 Miliónov dolárov.
Novak kúpil 80% spoločnosti, ktorá vyrába liečivá na covid19

Prezident Ghany údajne šiel do ich televízie a rozprával o celej agende. Toto ale nemám
preverené, to video sem dám tiež

https://odbornakomisia.sk/videa/video-co-nam-nepovedali-o-95-ucinnosti-covid-koktejlu/
https://akw.sk/covid-19/pripravy-na-koniec-kovid-hysterie-v-ssa/
https://akw.sk/pravo/analyza-nemoznosti-zavedenia-povinneho-ockavania-proti-ochoreniu-covid-19-komplexny-pravny-pohlad-bez-trestnopravnej-roviny/
https://akw.sk/covid-19/vakcina-proti-sars-cov-2-ako-biologicka-zbran-komplexny-pohlad/
https://zvedavec.org/komentare/2022/01/8994-preco-vakciny-nemozu-fungovat.htm
https://youtu.be/D70kZDLGr4Q


– A pán profesor Montagnier? Hovorí presne o tom, ako pán MUDr. Ján Lakota CSc., ako aj
pandemická komisia Juhoafrickej republiky, kým im po návrhu zrušenia opatreni, zhorela budova
parlamentu. Očkovanie spôsobuje podľa prof. Montagniera nové varianty, odolné vakcinam a,
očkovanie počas epidémie, či pandémie, je chyba.

A čo pán Tedros? Ten sa zaujimavo prebreptol v doleuvedenom videu. A naozaj sa prebreptol, že
posilovacie dávky používajú niektoré štáty krajiny na zabíjanie detí? Lebo ak nie, tu mu nepomôže
ani :”ich habe nich gewust”, či ked som vedel, vystúpil som…

Naozaj prebrept, ktorý stál za to, aby to zverejnila ruská agentúra rt.com cez svoju časť ruptly?

Veľa informácií, veľa úvah, málo diskusií o týchto témach. A otázka, ktorej sa venoval Boris Johnson,
keď v Anglicku nastavil plán zrušenia covid green pasov a pandémie a nástup endemickej situácie.

zdroj: t.me/dannykollar

 

Ostáva si odpovedať na otázku, ktorú už asi trápi viac, ako 60% Slovenského národa. Čo sa otvorí a
koho zatvoria?

 

Buďte zdraví a blaho, štastie a dobrú diskusiu želám

Jox

 

P.S. Adele, tešim sa na diskusiu
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https://oracle911blog.wordpress.com/2022/01/20/januarove-zamyslenie-co-sa-otvori-a-koho-zavru/

